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Łobez, 01.02.2022 r. 
 

KOMISJA SKARG,  

WNIOSKÓW i PETYCJI 

Rady Miejskiej w Łobzie  

 

   

 

Pani 

Joanna Sienkiewicz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Łobzie 

 

          Na podstawie §63a ust. 9 załącznika do uchwały Nr VI/32/03 Rady Miejskiej w Łobzie 

z dnia 29 marca 2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu gminy Łobez (Dz. Urz. Woj. 

zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 3135) przekazuję stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobzie wobec petycji dotyczącej prośby o zakup  

i montaż ławki oraz ufundowanie tabliczki upamiętniającej radnego Śp. Bogdana Góreckiego 

celem przedstawienia Radzie. 

Zajmując stanowisko wobec petycji z dnia 24 stycznia 2022 roku Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji podjęła następujące czynności: 

1. Dokonała sprawdzenia petycji pod względem formalnym. 

2. Zapoznała się z treścią petycji z dnia 24.01.2022 r. i sformułowała swe 

stanowisko. 

3. Zapoznała się z wyjaśnieniami Burmistrza Łobza przedłożonymi ustnie przez 

Panią Małgorzatę Różańską – Kierownika Wydziału Infrastruktury Komunalnej                

i Ochrony Środowiska ws. lokalizacji ławki, szacunkowego kosztu jej zakupu         

i montażu.  

4. Przeanalizowała treść oświadczeń złożonych przez członków rodziny radnego Śp. 

Bogdana Góreckiego. 

W wyniku przeprowadzonych czynności Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

stwierdza, co następuje:  

1. Petycja została wniesiona w interesie publicznym i spełnia wymagania formalne 

stawiane petycjom wnoszonym przez osoby fizyczne, opisane w art. 4 ustawy z dnia 11 

lipca 2014 r. o petycjach.  

2. Śp. Bogdan Górecki, niezaprzeczalnie, z pasją i wyjątkowym oddaniem pełnił funkcję 

radnego, godnie reprezentując nie tylko mieszkańców swego okręgu wyborczego, ale 

społeczność całej Gminy Łobez. Zostało to dostrzeżone przez mieszkańców ul. 

Podgórnej, Strumykowej, Odnogi Węgorzyńskiej (reprezentowanych przez radną Rady 

Miejskiej – Wiesławę Romejko) i potwierdzone ich podpisami pod petycją.  

3. Burmistrz Łobza nie wnosi sprzeciwu i uwag wobec propozycji mieszkańców 

dotyczącej upamiętnienia radnego śp. Bogdana Góreckiego.  Informacje szczegółowe 



2 

 

dotyczące możliwej lokalizacji i szacunkowego kosztu zakupu i montażu ławeczki 

zostaną przedłożone na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej  

w Łobzie.  

4. Członkowie rodziny śp. Bogdana Góreckiego nie wyrażają sprzeciwu wobec podjętej 

inicjatywy społecznej i żądań zawartych w przedmiotowej petycji.  

5. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwraca jednocześnie uwagę na deficytowy budżet 

zaplanowany na 2022 r., w związku z czym obliguje organ stanowiący i organ 

wykonawczy do wskazania źródeł finansowania niniejszego przedsięwzięcia.  

6. W związku z powyższym w trakcie obrad komisji padła również alternatywna 

propozycja ufundowania ławeczki przez radnych Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobzie uważa, iż 

petycja mieszkańców ul. Podgórnej, Strumykowej, Węgorzyńskiej i Odnogi Węgorzyńskiej 

zasługuje na uwzględnienie.  

Petycję zaopiniowało pozytywnie dwóch członków komisji, zaś jeden był przeciw. 

 

 

 

         

Z poważaniem 

       Przewodniczący Komisji 

        Ryszard Krzęćko 

 

Członkowie Komisji    

Leokadia Włodarz 

 

  

Ewa Zwierzchowska 

 


